
TU møde (virtuelt) 05.08.24 

 

Deltagere: Martin Folmer, Tonny Jensen, Lea Mikkelsen, Allan Jessen, Martin Rasmussen 

Fra Bestyrelsen: Marianne Jensen, Niklas Rejnstrup 

Afbud: Michael Zimmermann 

 

Status på turneringsplanlægningen: 

Planlægningen gået fint. Der var lidt problem med 2. division Øst p.g.a. få hold, men skulle nu 

være på plads.  

TU har fulgt op på Nyborgs forslag til årsmødet, og vi har aftalt at fortsætte sidst på året.  

NR sætter møde op med TU, LOA og dommere. 

Vi mangler stadig afklaring omkring kuglepas. Der er mange forskellige interesser involveret. 

NR tilbød, at der ved fremtidige turneringsplanlægninger kan tilkøbes hjælp fra DIF. 

Hvornår afholdes DM fremover, da vi ikke længere har Store Bededag. 

 

Her forlod Marianne og Niklas mødet. 

 

AJ – Pokalturneringen 1. runde 09.11 – 2. runde 16.02 og finale 13.04. 

BP – vi har ikke fået planlagt DM stævne for ungdom. Aftalt at det gør vi ved 1. runde unionskamp. 

Er klubberne informeret omkring indrapportering af flytning af kampe?  

LM – spørgsmål om overtrædelsesregler i classic ved f.eks. tørring af sved eller vand. Præciseret at 

det er holdleder, der giver tilladelse ved turneringskampe. 

MR – fået spørgsmål fra sjællandsk klub omkring spilletidspunkt (seniorer), da banerne ligger på 

skole, og ikke er tilgængelige hele dagen. Vi anbefaler tidlig start (kl. 09.30). 

MF – budget for 2025 – hvad skal vi bruge penge på? Skal vi mødes med bestyrelsen? 

Det planlagte møde 22.08 afholdes ikke, med mindre der opstår behov derfor. 

 

Esbjerg, 07.08.2024 

 


